
Kære	Axel,Tak	for	din	henvendelse.	Det	er	dejligt,	at	lokale	ser	på	de	potentielle	muligheder	og	holder	øje	med	dette.I	forhold	til	Arrivas	garageanlæg	er	der	en	tilbagekøbsklausul,	som	betyder,	at	Københavns	Kommune	kan	tilbagekøbe	området,	dog	først	i	2044,	eller	hvis	trafikselskabet	ophører	med	at	benytte	ejendommen	til	brug	for	kollektiv	køretøjer.Arriva	har	oplyst	til	forvaltningen,	at	de	ikke	har	aktuelle	planer	for	at	fraflytte	deres	egen	ejendom	i	området.Herudover	kan	det	bemærkes,	at	det	af	hensyn	til	miljø,	klima	og	økonomi	også	kan	være	en	fordel,	at	Arrivas	placering	fastholdes	i	området.	Tilgangen	til	garagearealer	kan	have	ret	stor	indflydelse	på	de	priser,	de	kan	tilbyde	på	buskørsel.	Jo	længere	der	er	mellem	garage	og	rutestart,	jo	flere	kilometer	kører	busserne	tomme.	Teknik- og	Miljøforvaltningen	oplyser,	at	de	alligevel	ikke	ønsker	at	udvidelse	af	vejpladsen,	som	du	var	blevet	orienteret	om,	og	at	de	ikke	forventer	ændringer	i	forhold	til	det	mindre	areal	Arriva	lejer	af	kommunen.Hvis	der	kommer	en	konkret	udmelding	fra	Arriva,	om	at	de	ikke	længere	vil	benytte	grunden,	så	synes	jeg	bestemt,	at	skal	tage	dine	konstruktive	idéer	op.	Med	venlig	hilsenFrank	Jensen
Fra: Axel Thrige Laursen [mailto:axel@thrigelaursen.dk] 
Sendt: 28. februar 2016 22:48
Til: Overborgmesteren
Emne: Arrivas Busplads mm. - som aftalt på mødeforum 24.02.2016

Kære Frank Jensen.

Som vi talte om på Mødeforum den 24. februar ville jeg sende dig en kort note om mulighederne ved at tage fat i lejemålet for 
Arrivas busplads på Borgervænget, et lejemål jeg har hørt er under udløb ret snart.
Noten vedhæftet.

Jeg håber det kan føre til et møde om tankerne.

Venlig hilsen
Axel Thrige Laursen
Østerbro bydel

From: Overborgmesteren
Sent: 14-03-2016 11:03:14
To: 'axel@thrigelaursen.dk'
CC: Anne Christine Dahl-Hansen
Subject: SV: Arrivas Busplads mm. - som aftalt på mødeforum 24.02.2016
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